



FREE 免費訪客泊車優惠 GUEST PARKING

Starting from 1 June 2022

2022年6月1日開始



Spending Amount of
Single Consumption in Restaurant
餐廳消費金額
(以一張單計算)

Hours of
Complimentary Parking
免費泊車時數

Monday
to

Friday

星期一至
星期五

\$400 - \$799

\$800 - \$1,499

\$1,500 - \$1,999

>\$2,000

1

2

3

4

- ◆ This offer is valid on Monday to Friday, except Public Holidays and Non Guest Parking Period.
- ◆ Relevant Membership Account and Vehicle Plate Number for complimentary guest parking are required to register at Club Office in advance.
- ◆ Each Membership Account is entitled to register complimentary guest parking once a day and maximum of 2 vehicles.
- ◆ Each vehicle is up to maximum of 2 hours of complimentary guest parking.
- ◆ Redemption of the complimentary parking offers must be made before leaving KBGC car park by presenting same-day Restaurant Chit to Security Guard.
- ◆ For enquiry, please contact Club Office at 2368 7733.
- ◆ 此優惠只適用於星期一至五，公眾假期及非訪客泊車時段除外。
- ◆ 泊車優惠需預先向寫字樓申請並登記有關的訪客車牌及會員號碼。
- ◆ 每個會員帳號每天只可申請一次及不超過兩部訪客車輛。
- ◆ 每部登記車輛的免費訪客泊車最多兩小時。
- ◆ 會員必須在離開 KBGC 停車場前，把即日有效之餐廳的單一消費單據正本交給保安員，以換領免費泊車優惠。
- ◆ 如有任何查詢，請致電 2368 7733 與寫字樓聯絡。